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                                                     May 24-26, 2020   Shanghai, China

SNEC 14th (2020) International Photovoltaic Power Generation and 

Smart Energy Conference
Speaker Form
感谢您对SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2020年7月3日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2020年7月3日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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	职务

Position
	阳光电源高级副总裁
Senior Vice President of Sungrow
	

	公司

Company
	阳光电源股份有限公司
Sungrow Power Supply Co., Ltd
	

	现场联系电话

Mobile for On –site Contact
	18901677818

	E-mail
	guyl@sungrowpower.com

	个人简介

Personal Brief Introduction
	顾亦磊，阳光电源高级副总裁兼光储事业部总裁，浙江大学电力电子专业博士、博士后；曾就职于美国500强伊顿公司负责全球研究院电力电子与电机控制部门；2015年9月加入阳光电源公司，任中央研究院院长，开展新能源领域的技术研究工作，包括太阳能、风能、储能、电动汽车等领域，现任集团高级副总裁兼光储事业部总裁；发表学术论文76篇，获发明专利50项；获六西格玛设计（DFSS）黑带认证；获深圳市创新人才奖和深圳市高层次领军人认定，入选合肥市百人计划；国家重点研发计划项目(2016YFB0900300)技术负责人。
Jack Gu is currently with Sungrow Power Supply Co., Ltd. as Senior Vice President of Sungrow and President of Sungrow PV & Energy Storage Division. He received Ph. D. degree in Power Electronics from Zhejiang University, Hangzhou, China. From 2007 to 2015, he was with Eaton as a Global Manager of Corporate Research and Technology to manage global front end research programs and Innovation Teams in Power Electronics and Motor Control areas. He joined Sungrow in 2015 as President of Corporate Research Institute to lead technical research programs and technical platforms for new energy applications, covering solar power, wind power, energy storage and electric vehicle. He is currently working as as Senior Vice President of the Company and President of PV and Energy Storage Division. He holds 50 patents. He has published 76 technical papers in journals and conferences. He was certificated as DFSS Black Belt. He is recognized as “High Level Lead Talent” by Shenzhen City and “top 100 Talent” by Hefei City. He is the Technical Leader of the National Key R&D Program of China (2016YFB0900300).

	请“(”您的议题范畴
	√ 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 光伏制造技术
√ 市场发展趋势与障碍
( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 光伏电站智能运维及并网
( “互联网+”智慧能源

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )

	演讲题目

Speech Title
	多场景下可再生能源的发展与趋势
The Development Trend of Renewable Energy for Various Applications


	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
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